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Verslag van de bijeenkomst van het Gebruikersplatform Bentwoud 

Datum: 17 november 2022 

Aanwezig: 28 gebruikers 

                  3 namens SBB 

Afwezig: 4 gebruikers (afgemeld) 

 

1. Welkom, opening en ingekomen stukken 

De voorzitter opent de vergadering en heet eenieder bijzonder welkom. Hij stelt vast dat  

een behoorlijk aantal gebruikers zich hebben aangemeld voor deze bijzondere bijeen-

komst. Ook verwelkomt hij in het bijzonder de vertegenwoordigers van Staatsbosbeheer 

Jaap Meere (boswachter beheer), Christel van Leeuwen (BOA) en Dick van Stegeren 

(boswachter publiek). Spreker zegt dat we gekozen hebben voor een meer sociale bij-

eenkomst waarbij, voorafgaand aan de bijeenkomst, door Staatsbosbeheer een maaltijd 

is aangeboden en we daarnaast te gast zijn in het clubgebouw van de Goudse Model 

Vlieg Club die aan de rand van het Bentwoud gehuisvest is. Omdat bij de voorbereiding 

van de bijeenkomst bleek dat geen hoofdpunten te bespreken waren is voor deze opzet 

gekozen. Uit de contacten met de Provincie en met Staatsbosbeheer is gebleken dat de 

uitwerking van het Ontwikkelperspectief Bentwoud nog niet in gang gezet is omdat over-

heden, waaronder gemeenteraden en Provinciale Zaken, nog de mogelijkheid willen heb-

ben om ook advies te kunnen geven op het Ontwikkelperspectief. 

 

2. Mededelingen 

De secretaris meldt de afwezigheid van 4 gebruikers en de aanwezigheid van een nieuwe 

gebruiker. Dit is de heer Wouter van Straalen die de taken (padenplan) van Ton Hom-

burg overneemt omdat Ton te kennen heeft gegeven zich als gebruiker terug te trekken 

uit het Gebruikersplatform. Daarnaast is de vertegenwoordiger van de gemeente Alphen 

aan den Rijn, Marieke van Bemden, voor het eerst aanwezig. 

De voorzitter meldt dat er een pot op tafel staat waarin gedoneerd kan worden omdat 

een aantal gebruikers aangegeven hebben de aangeboden maaltijd zeer op prijs te stel-

len maar de belastingbetaler daar niet voor te willen laten dokken. Met de ontvangen do-

naties wordt een boom gekocht die door het Gebruikersplatform en in overleg met 

Staatsbosbeheer in het Bentwoud of aan de rand van het Bentwoud geplaatst wordt. 

Daarnaast verzoekt de voorzitter Siep Eilander (voorzitter van de Vrienden van het Bent-

woud) om het Gebruikersplatform te informeren over een contact dat er geweest is met 

de Provincie over de eerdergenoemde adviezen door gemeenteraden en Provinciale Sta-

ten. 

Siep Eilander zegt dat er contact is geweest met de Provincie omdat de Vrienden verno-

men hadden dat Provinciale Staten gevraagd is een advies uit te brengen maar daarbij 

niet op de hoogte te zijn gesteld van de al uitgebrachte adviezen door de Vrienden en het 

Gebruikersplatform. En vanuit de Vrienden wordt dat als noodzakelijk geacht. Er is 

daarop telefonisch contact geweest met de vertegenwoordiger van de Provincie. En aan 

dat gesprek heeft ook de voorzitter van het Gebruikersplatform deelgenomen. Vanuit de 

Provincie is meegedeeld dat Provinciale Staten ook kennis heeft genomen van het Ont-

wikkelperspectief Bentwoud en daarbij aangaf behoefte te hebben daarover een advies 
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uit te brengen. Ook de betrokken gemeenten hebben het Ontwikkelperspectief aan de 

gemeenteraden gestuurd en ook die hebben behoefte om hun eigen advies uit te bren-

gen. Het gaat dus om het zelfstandig uitbrengen van adviezen door verschillende sta-

keholders die straks input zijn voor het maken van uitvoeringsplannen. De Provincie 

heeft toegezegd dat alle adviezen in één document zullen worden gebundeld en dat in 

dat document ook zal worden aangegeven op welke punten de adviezen éénduidig zijn en 

op welke punten de adviezen elkaar tegenspreken. Vervolgens gaat Staatsbosbeheer aan 

het werk om uitvoeringsplannen op te stellen die aan het Gebruikersplatform en aan het 

bestuurlijk overleg zullen worden voorgelegd. Na vaststelling van deze uitvoeringsplan-

nen zal de uitvoering in gang worden gezet. Het is daarnaast de bedoeling dat er ook 

toetsingskaders worden opgesteld aan de hand waarvan beoordeeld kan worden of be-

paalde activiteiten, plannen, voorstellen en ondernemingen passen in wat het Ontwikkel-

perspectief en de uitvoeringsplannen als basis voor de toekomst van het Bentwoud aan-

geeft. 

Dick van Stegeren (SBB) zegt dat hij daar goede ervaringen mee heeft want dergelijke 

toetsingskaders zijn er ook voor het recreatiegebied De Rotte. 

Robert Hagendoorn vraagt wie deze toetsingskaders vaststelt. 

De voorzitter merkt op dat dergelijke toetsingskaders ook besproken worden in het Ge-

bruikersplatform voordat deze effectief ingezet kunnen worden. 

De secretaris meent dat dergelijke toetsingskaders nuttig zijn want hij heeft recentelijk 

voorstellen gezien van de TKBN (Toeristische Kano Bond Nederland) waarbij voorgesteld 

wordt om de Rotte te verbinden met de Vlietlanden en die route door het Bentwoud aan 

te leggen. Daarbij worden kleine sloepjes op die route toegelaten hetgeen schade kan 

veroorzaken aan de natuurvriendelijke oevers. Naar zijn mening gaat het hier om oude 

plannen die al enige tijd bij de Provincie in de ijskast liggen. Hij ziet eerder voordelen in 

het aanleggen van een kanoroute langs de N 209 waarbij de Rotte wordt aangesloten op 

het water dat achter Benthuizen ligt. 

De voorzitter constateert dat dergelijke plannen nu niet op tafel liggen maar mocht dat in 

de toekomst gebeuren dan zijn toetsingskaders een goed hulpmiddel om te beoordelen of 

een dergelijke route past bij de ontwikkeling van het Bentwoud of niet. 

Robert Hagendoorn vraagt of het Ontwikkelperspectief nog aangepast wordt. Want hij 

heeft geconstateerd dat er nogal veel feitelijke onjuistheden in staan. 

De voorzitter zegt dat het Ontwikkelperspectief is wat het is. 

 

3. Inbreng Staatsbosbeheer 

De voorzitter geeft het woord aan Dick van Stegeren. 

Dick van Stegeren meldt de volgende zaken: 

• Er vindt, samen met boswachter Jaap Meere, een rondgang plaats in het gebied 

waar de beoogde mountainbike route zou moeten komen. De ontwerper bekijkt 

het gebied en luistert naar de wensen van de mountainbike groep en plaatst dan 

vlaggetjes zodat hij daarmee de route kan intekenen. Staatsbosbeheer beoordeelt 

in hoeverre de wensen van de groep op die specifieke plek mogelijk zijn. Als de 

route in beeld is gebracht en de ontwerper daarmee verder kan dan worden de 

vlaggetjes weer weggehaald.  

• Langs de N 209 vindt een bomenkap plaats. Dat moet om de zoveel jaar plaats-

vinden om de bomen gezond te houden. 

• De op duikers in de Driehoek aangebrachte rood/witte borden worden verwijderd 

en gebruikt om enkele borden bij een kruising van fietspaden te vernieuwen en te 

verstevigen. 

• Op zaterdag 26 november is er weer een boom plant dag in het kinderbomenbos 

van het Bentwoud. Dat is een activiteit van een Nationale Stichting. 

• Er is een nieuwe promotiefilm van het Bentwoud gemaakt die binnenkort op de 

website te zien is. 

• Er heeft recentelijk een beheersoverleg plaatsgevonden waar het beheer van de 

afgelopen tijd en het komende beheer uitvoerig is besproken. 
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• Er is subsidie verkregen voor het plaatsen van een vogelkijker. Staatsbosbeheer 

denkt dat de plaatsing het beste kan plaatsvinden bij het bankje dat staat bij de 

zuidelijke oever. Om daarmee vandalisme te voorkomen. 

• Als het om het melden van overlast gaat dan worden de gebruikers gevraagd om 

dat te melden aan de BOA Christel van Leeuwen. Die geeft aan dat hier en daar 

de overlast wat minder is geworden maar dat komt omdat er meer toezicht is. En 

dat heeft te maken met het feit dat er goede afspraken zijn gemaakt met de toe-

zichthouders van de betrokken gemeenten en met de politie. Zij zegt dat haar in-

zet, budgettair geregeld, beperkt is maar naar mate er meer klachten zijn welke 

dan ook worden vastgelegd dit de discussie over het aantal benodigde uren sterk 

kan ondersteunen. 

De voorzitter constateert dat het verstandig lijkt haar emailadres toe te voegen 

aan het briefpapier dat voor het Gebruikersplatform beschikbaar is. 

• In het Bentwoud zijn alle in gebruik zijnde verkeersborden bekeken en deze wor-

den de komende tijd kloppend gemaakt. 

 

4. Presentatie door de Goudse Model Vlieg Club 

Richard van der Walle geeft een interessante uiteenzetting over de nieuwe wetgeving 

voor de luchtvaart waarbij de Goudse Model Vlieg Club is betrokken vanwege hun speci-

fieke kennis over het model vliegen de veiligheidsregels die de GMVC zelf hanteert. Daar-

naast vertelt hij iets over de modelvliegclub zelf en de activiteiten die plaatsvinden. 

 

5. Vragen en opmerkingen van de gebruikers 

De voorzitter stelt vast dat er geen bespreekpunten zijn ingebracht en dat daarmee die 

agendapunt als besproken kan worden beschouwd. 

 

6. Actiepuntenlijst 

Met betrekking tot actiepunt 21-019 wordt opgemerkt dat het Schravenwildertpad in be-

heer is bij de gemeente Alphen aan den Rijn. Het is hoognodig aan onderhoud toe.  

Marieke van Bemden zegt dat zij deze kwestie zal opnemen met de betrokken afdeling. 

Met betrekking tot actiepunt 22-018 legt Jaap Meere (SBB) uit dat plaatsen van struiken 

niet nodig is omdat geconstateerd is dat de aanwezigheid van honden of kinderen geen 

verstoring veroorzaakt voor de ijsvogel. Er hebben zich twee broedende ijsvogelparen bij 

die wand laten zien. Met betrekking tot de ijsvogelwand bij de N209 zijn er werkzaamhe-

den uitgevoerd. Er is met name een betonplaat aan de voet van de wand geplaatst om 

daarmee de groei van wilgen te voorkomen. Die veroorzaken elke keer dat de wand snel 

dichtgroeit. Actiepunt 22-018 kan daarmee als afgedaan worden beschouwd. 

De voorzitter constateert dat actiepunt 22-016 als afgehandeld kan worden beschouwd. 

Dat geldt ook voor actiepunt 22-019 en 22-020. 

 

7. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 15 september 2022 

Er zijn geen inhoudelijke of tekstuele wijzigingen zo stelt de voorzitter vast. Het verslag 

wordt definitief vastgesteld. 

 

8. Rondvraag 

De familie Kunz wil weten hoe het met de watercrassula staat. 

Jaap Meere antwoordt dat op de plekken die zorgvuldig zijn schoon gemaakt niets is te-

ruggevonden. Maar daar waar een bufferzone is ingericht is het plantje weer zichtbaar en 

moet dat ook weer nodig schoongemaakt worden. 

Rob van Daalhoff wil weten of Staatsbosbeheer ooit overwogen heeft om een betaalde 

toegangspas voor het Bentwoud in te voeren. 

Dick van Stegeren zegt dat dat niet mogelijk is omdat de Provincie het gebied als een re-

creatiegebied met een beschermde status heeft vastgelegd en daar past een dergelijk 

passensysteem niet bij omdat het openbaar toegankelijk gebied is. 

Ton Overtoom vraagt of er nog natuurvriendelijke oevers worden aangelegd waar eerder 

sprake van is geweest. 
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Jaap Meere zegt dat dat nog steeds de bedoeling is en daarover overleg met het Hoog-

heemraadschap Rijnland plaats vindt omdat tijdelijk grond verplaatst en opgeborgen 

moet worden. Staatsbosbeheer wil echter niet dat die verplaatsing schade veroorzaakt op 

plaatsen waar Rijnland die grond tijdelijk zou willen opbergen. 

 

9. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijn sluit de voorzitter de bijeenkomst. Het is een goede, leer-

zame en sociale bijeenkomst geweest. Hij dankt daarbij in het bijzonder de Goudse Model 

Vlieg Club voor hun gastvrijheid. 

 

Zoetermeer, 23 november 2022. 

 

 

 


